
Fribergavägens samfällighetsförening  

Protokoll årsmöte 21-05-15 

Lokal: Järlåsa bygdegård 

Närvarande: Ulrika Söderqvist, Mattias Nordström, David Westberg, Ola Lindqvist, Björn Hjelmstedt, 

Thomas Hofving, Raul Lindgren, Sara Holland, Oddbjörn Hagström, Lotta Frisk-Hagström, Ragnar 

Nordström, Per Dintler, Magnus Vestin. 

 

1. Styrelsens ordförande Mattias Nordström hälsade välkommen och öppnade mötet 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Mattias Nordström valdes till ordförande för årsmötet. 

4. Ola Lindqvist valdes till protokollförare. 

5. Björn Hjelmstedt och Sara Holland valdes att justera protokollet. 

6. Mötet konstaterade att stämman utlysts i enlighet med föreningens stadgar. 

7. Verksamhetsberättelse och årsredovisning 2020 föredrogs av Mattias Nordström. 

På grund av samhällspandemin hölls förra årsmötet först i oktober 2020. Sittande styrelse har 

därför haft ansvar för verksamheten under tiden oktober-december 2020. Under året har IP Only 

avslutat installationen av fiber. Verksamheten har i övrigt präglats av ordinarie vägunderhåll. 

Förberedelser har inletts för att sondera möjligheten att i samverkan med Järlåsa vägförening 

belägga delar av vägen med asfaltbundet grus. Föreningens ekonomi är god men eventuellt 

beläggningsarbete innebär en stor investering och viss osäkerhet finns om storleken på framtida 

statligt bidrag. 

Årsmötet beslutade godkänna verksamhetsberättelse och årsredovisning och lägga dem till 

handlingarna. 

8. Oddbjörn Hagström föredrog revisionsberättelsen. Revisorerna har inga anmärkningar.  Föreslogs 

att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 

      9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2020. 

10. Styrelsens förslag till budget för 2021 föredrogs av Mattias Nordström. Årsavgiften föreslås tas ut 

med 1000 kronor per fastighet. Budget och årsavgift godkändes av årsmötet.  

11. Arvode till styrelsen föreslås oförändrat sedan förra året. Årsmötet godkände arvodet. 

 

 



 

12. Valärenden. 

Till styrelse för verksamhetsåret valdes: 

Ordförande: Mattias Nordström (omval till årsmötet 2022) 

Ordinarie ledamöter:  Ragnar Nordström (omval 2 år) 

                    Ulrika Söderqvist (omval 2 år) 

   Magnus Vestin (omval 2 år) 

   Ola Lindqvist (vald till årsmötet 2022) 

Suppleanter:  Christina Fahlman (vald till årsmötet 2022) 

   David Westberg (vald till årsmötet 2022) 

   Mikael Zetterqvist (omval 2 år) 

Revisorer, ordinarie:    Oddbjörn Hagström (vald till årsmötet 2022) 

   Malin Vistisen (omval 2 år) 

Revisorssuppleant: Linda Norrby (nyval 2 år) 

 

13.  Till valberedning valdes Lotta Hagström-Frisk, Kristina Eriksson och Jan-Mikael Andersson (samtliga 
omval). 

14. Övriga frågor. 

      * Magnus tog upp frågan om vägskötseln. Vägfogden Lars Andersson har aviserat att han är beredd 

att behålla uppdraget under 2021 men därefter önskar avsluta. Årsmötet diskuterade tänkbara 

framtida modeller för att utföra vägfogdens uppgifter. Det finns behov av ytterligare personer 

eller entreprenörer som vid behov kan rycka in och utföra skötselarbeten. Förslag lämnades på 

tänkbara personer.  Mattias Nordström konstaterade att frågan blir en av de viktigaste för 

styrelsen under året och att alla förslag är välkomna.  Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att 

arbeta för att finna ytterligare entreprenörer för väghållningen. 

      * Per tog upp frågan om eventuell samordning mellan Fribergavägens vägförening och 

fritidshusföreningarna (Friberga och Axtorp) angående vägskötsel.  Årsmötet diskuterade frågan 

och ansåg att nuvarande modell fungerat väl.     

      * Magnus tog upp frågan om parkering på vägen vid badplatsen. Årsmötet diskuterade frågan och 

konstaterade att allt fler bilar parkerar längs vägen vilket innebär försämrad framkomlighet och 

risk för olyckor. Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att verka för att åtgärda saken. 

15.  Stämmoprotokollets tillgänglighet. Ragnar lägger ut protokollet på vägföreningens hemsida. Ola 

anslår protokollet på anslagstavlorna vid Friberga och Axtorp.  




